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Nykøbing Sj. Badmintonklub 

Bestyrelsens beretning, sæson 24/25 

Overskriften for denne årsberetning bør være ”her går det godt”. 

Vi har ikke i de seneste 10 år haft flere medlemmer end vi har nu. I alt 220 medlemmer, heraf 12 
passive. I virkeligheden beviser dette, at det har været rigtigt at klubben har formuleret en 
strategi, som nu begynder at virke og vise resultater. I 2023 skrev vi i vores strategi, at vi vil 
arbejde for at få gang i hallen, bl.a. ved at være åbne for at indlemme nye aktiviteter. Derfor var vi 
også klar, da vi fik henvendelse fra en lille gruppe af folk, som gerne ville spille bordtennis. På 
samme måde åbnede vi op for et flex-medlemskab for landliggere. Begge initiativer er nu 
realiseret – og det kan ses på medlemstallet. 

Bordtennis-afdelingen er en rigtig god historie. Da vi startede sidste sommer, var målet af få 20 
medlemmer i løbet af prøveåret. Vi har nu 36 medlemmer!!!.  Derfor er det også helt naturligt at 
vi nu foreslår vedtægstændringer således at bordtennis bliver en integreret del af klubben. Det 
vender vi tilbage til. 

Tak til Henrik Olafsson for at være tovholder på hele opstarten af bordtennisafdelingen 

Landligger-flex har haft en lidt mere sløv start, men vi har da nu 12 medlemmer – og vi foretager 
nu justeringer, der vil gøre dette medlemskab mere attraktivt.  

Men der er også ”hår i suppen”. Vores ungdomsafdeling har det ikke godt. Pt Står vi uden træner 
for den kommende sæson – og den seneste måned, har nogle af klubbens rutinerede spillere på 
skift stået for træningen – tak til dem. 

Flere medlemmer betyder også flere kontingenter. I forhold til sidste år er kontingentindtægten 
steget med ca. 50.000 kr. Dermed letter det også lidt på presset for at tjene penge ved frivilligt 
arbejde……selv om det stadig er nødvendigt. Vi har da også skaffet 165.000 ved en række 
aktiviteter: Cykelløb, udlån af hallen, Vig Festival, hjælp til Odsherred Teater, uddeling af ”den lille 
grønne” og flagopsætning. 

Alt dette ender med, at vi om lidt kan præsentere et regnskab med et overskud på ca. kr. 80.000. 
Det er ikke så ringe! 

På den baggrund kommer vi også til at foreslå et uændret kontingent, idet vi dog har justeret lidt 
på Landligger-flex, bl.a. således at sommerkontingentet stiger fra 200 kr. til 300 kr. Til gengæld vil 
hallen være åben i sommerperioden i tidsrummet 10 – 17. I den forbindelse har nogle fået den 
opfattelse at alle kan fortsætte med at spille i sommermånederne. Man kan godt spille, men det 
kræver enten at man hver gang booker en tid via vores banebooking – eller at man møder op og 



håber på at der er en bane ledig. Dem der har booket bane har naturligvis forrang. Til sommeren 
26 vil vi indføre et sommerkontingent, da den øgede åbning naturligvis også giver øgede udgifter. 

Men vi har en god økonomi – og det skyldes ikke mindst, at mange medlemmer yder en stor 
frivillig indsats, som giver klubben indtægter, ligesom det afhjælper praktiske problemer. Så en 
stor tak til de ca. 60 medlemmer, der påtager sig frivilligt arbejde i en eller anden grad.  

Hvilke opgaver har vi så løftet i det forgangne år??? 

I overskriftsform kan følgende nævnes: 

• Justering og evaluering af strategi for klubbens udvikling frem mod 2028 
• Udsendelse af 8 nyhedsbreve i perioden september – april 
• Aftale med Odsherred Teaterforening (årlig indtægt ca. kr. 25.000) 
• Diverse ansøgninger om støtte til bl.a. bordtennis, skolebadminton og landligger-flex 
• Afholdelse af begynderturnering (48 deltage) i samarbejde med DGI 
• Ny kontrakt med Lone – udløber sommeren 26. 
• Oprettelse af banebookingsystem 
• Brunch for frivillige (28 deltog) 
• Opretning af bordtennisafdeling 
• Oprettelse af Landligger-flex 
• Særlig indsats for skolebadminton. 

 

Hvilke udfordringer skal vi håndtere fremover?: 

• Vi skal skabe en god og stabil ungdomsafdeling – og finde en ny træner  
• Vi skal fortsætte bestræbelserne med at tiltrække sommerhusejere til vores klub 
• Vi skal arbejde for et stærkere samarbejde med lokale badmintonklubber, f.eks. gennem 

afholdelse af lokale turneringer 
• Vi skal arbejde for at få rekrutteret nye medlemmer til bestyrelsen….de fleste af os er lidt 

oppe i årene 
• Vi skal finde en løsning på det problem, at Lone nok stopper på et eller andet tidspunkt!!! 

Ovennævnte er de punkter, som bestyrelsen vil fokusere på de næste par år. Det håber vi at 
medlemmerne bakker op om. 

Til slut skal der lyde en tak til alle klubbens frivillige – og en tak til Lone  og Svend for at udgøre et 
stærkt samlingspunkt for vores forening. Vi er glade for at i fortsætter endnu et år. 

 

Bestyrelsen; 8. april 2025/HJO 


